

童軍活動通告

本校擬定於12月2日(星期一)，在上課時間內帶領學生前往「順德聯誼總會李金小學」進行童軍活動及以快樂傘遊戲形式宣誓。由「香港童軍總會」授予本校旅團成為新界第1870旅，宣誓活動後，學校會派發旅巾及巾圈，逢星期五配戴。

*請注意：

- (1) 學生必須穿著冬季運動服及白色厚底運動鞋。
- (2) 需帶書包及功課袋。
- (3) 不參加之學生，當日將會留校。
- (4) 如遇上三號或以上颱風信號或紅色或以上暴雨警告信號生效時，活動將會取消。

順德聯誼總會

屯門梁李秀娛幼稚園

2024年11月13日



✂-----回條-----

敬覆者：

本人 願意 / 不願意 敝子弟參加是次「童軍活動」。

此覆

順德聯誼總會 屯門梁李秀娛幼稚園

家長簽署：_____

學生姓名：_____ ()

日期：_____

Notice for Scout Activity

Our school plans to take students to STFA Lee Kam Primary School on December 2 (Monday) during class time to participate in scouting activities and take an oath in the form of playing the para-balloon. The school's troop has been granted the designation of New Territories 1870 Troop by the Scout Association of Hong Kong. After the oath-taking ceremony, school will distribute scarfs and woggles, which students are required to wear every Friday.

* Please note:

- (1) Students should wear winter sportswear and white thick-soled sport shoes.
- (2) Students need to bring school backpack and homework bags.
- (3) Students who do not participate will stay at school on that day.
- (4) The activity will be canceled if a signal for a Typhoon No. 3 or a Red Rainstorm Warning or higher is in effect.

Shun Tak Fraternal Association
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

November 13, 2024

✂----- Reply Slip -----



To school:

I [am willing / am not willing] for my child to participate in the scout activity.

Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

Parent Signature: _____

Student Name: _____ ()

Date: _____